

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 096/25-26
2026 年宵活動

敬啟者：

為了讓同學能夠從實際活動中(包括：自行集資、計劃、籌辦、售賣貨品、檢討及反思等)鞏固及發展商科及會計知識，本校全力資助學生舉辦年宵買賣活動。

本校已成功投得元朗年宵市場的銷售攤位(#51-52)作為實踐學習活動之用，而該攤位的租金由校方全數資助，有關購買貨品的開支則需由「企會財科年宵委員會」委員以股份形式籌集資金，每名學生投資的金額上限為港幣伍佰圓正。本科科主任將於一月十九日在校內收集及監管資金，該筆款項將全數用於營運年宵活動上。

「企會財科年宵委員會」委員將於活動結束後，編製財務報表。經企會財科老師審核相關報表後，將會舉行股東大會及公布活動成果；並按學生所投放資金的比例分享利潤或承擔虧損。是次活動詳情臚列如下：

日期	二月十一日至二月十六日 (年廿四至年廿九)
地點	元朗工業村遊樂場 (攤位 51-52 號)
售賣貨品	潮流玩意、賀年用品
活動總負責人	陳敏麗老師、蔡燕芳老師

請 貴家長鼓勵及支持 貴子弟參與是次年宵活動，並於一月十九日(星期一)將已填妥之回條及款項逕交陳敏麗老師或蔡燕芳老師，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與陳敏麗老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



Cai

謹啟

(賴珮賢)

二零二六年一月十六日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 096/25-26
2026 年宵活動

班號：_____

敬覆者：本人為中 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容。本人定當督促
敝子弟準時出席活動，並願意集資港幣 _____ 元正。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二六年 月 日

簽妥之回條請交回陳敏麗老師或蔡燕芳老師

16th January 2026

Dear Parents

In order to encourage students to put what they have learnt in BAFS into practice, we are going to organise the '2026 Lunar New Year Flower Market' activity for S4 BAFS students.

We have successfully won a bid for a flower market booth (#51-52) in Yuen Long. The rent for the booth is fully subsidised by the school; however, the cost of purchasing goods is borne by the students themselves. Thus, students will raise funds for the activity by issuing 'shares' at HK\$1 each. The maximum amount of shares to be acquired by each BAFS committee member is capped at HK\$500. The BAFS Panel Chairperson will collect the fund on 19th January 2026, and monitor the fund with the sole purpose of running the booth business.

Shortly after the activity, the committee members will host an Annual General Meeting in which an audit income statement will be presented with respect of the booth business to shareholders. Thus, shareholders will share any profit or loss per rata.

Details of the activity are listed as follows:

Date	:	11 th February to 16 th February 2026 (Wednesday to Monday)
Venue	:	Yuen Long Industrial Area Playground (Booth #51-52)
Goods	:	Fad items, stuffed toys and so on
Teachers-in-charge	:	Ms Chan Man Lai, Ms Choi Yin Fong

Please return the signed reply slip and the sum of fund to the teacher-in-charge on 19th January 2026 (Monday). Please feel free to contact Ms Chan Man Lai on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.